

MØDE I FORRETNINGSUDVALGET

TID: **Tirsdag d.26/5 2015 kl. 20:00**

STED: ABRAHAMSENS GAARD

DELTAGERE: Pernille, Bjarke, Peter, Ole – Karl Kristian deltager også (Pernille deltog ikke)

RERERENT: Ole

DAGSORDEN/ REFERAT	ACTION
<p>1.</p> <p>Klubledermødet d. 1/6, hvor Ole og Pernille deltager</p> <p>Ole gennemgår kort, hvad der sendt til Kate og hvordan opgørelsen af OK Gorms udstyr ser ud.</p> <hr/> <p>Der er sendt et udfyldt spørgeskema til Kate (fm Sydkreds), hvor det fremgår, at vi regner med at Gorms udstyr til tidtagning holder 5-10 år og at vi vil bakke op om det system Sydkredsen vælger på længere sigt. Hvis KOK og Snab har samme udstyr som Gorm, men vi nøjes med ekstra brikker og f.eks. radioposter i sydkredstrailer til tidtagning. Vi savner investeringsbudget for evt. skift til SportIdent.</p> <p>Sydkredsen er ikke så godt repræsentation i DOF-udvalgene (http://www.do-f.dk/forbund/dok/plan2020/omraadestruktur_ressourcepersoner_180315.pdf) – men den er bedre end Kate har givet udtryk for. F.eks. er Klavs Madsen, Finn Hove og Søren Maarup også fra Sydkredsen. Især mangler Børn og Unge udvalget folk fra Sydkredsen.</p> <p>KK: Skoleudvalget har første møde (virtuelt) i juni. Udvalget er kommet noget træt i gang.</p> <p>Stig har spurgt til det, forbundet har meldt ud omkring vurdering af egnede DM-terræner. Stig skal spørge DOF/Kort-udvalgsformanden John Holm om dette.</p> <p>Se også http://www.do-f.dk/forbund/</p> <p>Udvalgt nyt fra klubledermøde d. 1/6, incl. Oles vurdering m.h.t. tidtagning:</p> <p>Der blev brugt lang tid på at analysere situationen med tidtagningsudstyret med investeringbudgetter og vurdering af den tekniske standard for Emit og SportIdent. Restlevetiden for kredsens udstyr vurderes kun til 2-4 år, så vi overvurderer muligvis restlevetiden for Gorms udstyr. SportIdent vurderes til at være Emit teknisk overlegen, har større udbredelse bortset fra i Norge, har bedre garanti og service, og prisen er ca. på niveau med Emit.</p> <p>Hvis sydkredstrailer skal have komplet SportIdent-udstyr til afvikling af stævner i Sydkredsen, skal der investeres 110-150.000 kr. Inden næste møde i kreds vil der være et mere præcist beløb, og klubberne skal have en holdning til, om de vil investere i traileren. For tiden har kreds ca. 75.000 kr, men kassen skal ikke drænes helt af en investering.</p> <p>Det lader til at der er en holdning til, at der skal være en fælles trailer med udstyr og det ser ud til at stævner i sydkredsen inden for par år generelt bliver afholdt med SportIdentudstyr. En enkelt klub vil nok være med til investeringen, men vil ikke leje traileren til almindelige stævner.</p> <p>Til træningsløb vil man nok i de fleste klubber anvende det eksisterende udstyr, indtil det bliver for ustabil.</p> <p>2016-stævner: Der er blevet rundsendt et udkast, hvor Gorm ikke havde løb i Gødning med i september.</p>	<p>Stig</p>

<p>Dette er løb er kommet på igen efter en snak om, hvorvidt der skulle tages hensyn til et nyt 2 dages arrangement i Rold Skov.</p> <p>Der blev ikke tid at drøfte sydkredsens lidt mangelfulde repræsentation i DOF og problemerne med at få bemanded sydkredsens bestyrelse.</p>	
<p>2.</p> <p>Drøftelse af oplæg fra Henning Hansen</p> <p>Dropbox-forretningsudvalg: Oplæg omkring klubudvikling i Gorm.pdf</p> <hr/> <p>Vi drøftede oplægget. Der var kommentarer til tidsplan og den teori, der henvises til mht persontyper i forslaget til 3. møde: ”Bestyrelsen som et Team”.</p> <p>Med ændringer godkendt af Forretningsudvalget er indbydelse til Bestyrelsesmøde den 16. jun kl 18:00 med opgaver, bilag og bilagshenvisninger udsendt af KK den 2.6.</p>	
<p>3.</p> <p>Plan for inddragelse af udvalg i forretningsmøder 2015</p> <p>Planlagte møder:</p> <p>d. 24/6 : Bente og Jørgen inviteres med</p> <p>Ole: Kan mødet flyttes til ugen efter?</p> <hr/> <p>Forretningsudvalgsmødet er flyttet til tirsdag d. 30/6 kl. 19:00 på Abrahamsens Gård.</p>	

<p>4.</p> <p>Hvordan går det med at inddrage andre end Annett og KK i at lave indlæg på hjemmesiden?</p> <hr/> <p>KK har haft møde med:</p> <p>Merete (Ny i klubben) - Merete ønsker ikke selv at lægge nyheder på hjemmesiden. Kode ikke udleveret.</p> <p>Bente (Arrangementer) - Bente har fået kode og instruktion, men endnu ikke lagt en nyhed på hjemmesiden.</p> <p>Steen (Børn og Unge) – Steen har fået kode og instruktion, men endnu ikke lagt en nyhed på hjemmesiden.</p> <p>Pernille (Talent og Elite) – Pernille har fået kode og instruktion, og HAR lagt nyheder på hjemmesiden.</p> <p>Stig (Kort) – er blevet spurgt om han har behov for kode. Har ikke udtrykt behov. Kortsiden er i samarbejde med Stig blevet yderligere bearbejdet og er for nuværende færdig.</p> <p>Ole (formand) – aftale om instruktion og kodeudlevering aftalt til den 9. 6.</p> <p>Peter (kasserer) har fået ”spiseseddel” for oplysninger til hjemmesiden om alt vedr. kontingent, medlemstilskud mv.</p> <p>Mangler aftaler med Jørgen (Voksne) og Bjarke (Ski)</p>	
<p>5. Evt.</p> <hr/> <p>OK Gorm er blevet opfordret til at stille eventvognen op til indvielsen af Kongernes Jelling lørdag d. 6/6. Det vil vi gerne, og KK er tovholder for dette og vurderer, hvilket tidsrum det handler om og aktiviteter, der skal være. (Se artiklen på hjemmesiden)</p> <p>Vejle Teknisk skole har spurgt, om Abrahamsen Gård kan benyttes til maleraktiviteter for skolen. Det lyder som et godt tilbud, som KK arbejder videre med.</p>	<p>KK</p> <p>KK</p>
<hr/>	